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Vragen van het lid Jan Vos (PvdA) aan de minister van Economische Zaken 
over het bericht dat het onderzoek naar schaliegas niet onafhankelijk genoeg 
wordt uitgevoerd (ingezonden 1 maart 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Te weinig tegengas»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het zorgwekkend is dat er zoveel kritiek vanuit de 
klankbordgroep op de opstelling van het onderzoek is? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, wat gaat u doen om te zorgen dat aan deze kritiek tegemoet gekomen 
wordt? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het cruciaal is voor het draagvlak dat het onderzoek zo 
transparant mogelijk wordt uitgevoerd waarbij in ieder geval een aantal zo 
onafhankelijk mogelijke deskundigen betrokken dient te zijn? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om gehoor te geven aan de suggestie vanuit de klankbord-
groep om het ministerie van Infrastructuur en Milieu een (grotere) rol te 
geven bij de uitvoering van het onderzoek? Zo nee, waarom niet?

1 Vrij Nederland 2 maart 2013

 
 
 
 
kv-tk-2013Z04038
’s-Gravenhage 2013 Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen


